
Oświadczenie złożone 
przez senatora Jarosława Obremskiego 

na 28. posiedzeniu Senatu 
w dniu 7 marca 2013 r. 

Oświadczenie skierowane do minister rozwoju regionalnego Elżbiety Bieńkowskiej 

Szanowna Pani Minister! 
Jaka kwota pochodząca z funduszy unijnych i na jakich zasadach będzie dodatkowo przyznawana ośrod-

kom metropolitarnym, to jest stolicom województw?  
Czy pieniądze te będą dystrybuowane za pośrednictwem urzędów marszałkowskich, czy bezpośrednio 

przez ministerstwo?  
Jakie będą kryteria przyznawania tych pieniędzy?  
Kiedy można się spodziewać wiążących ustaleń w tej sprawie? 

Jarosław Obremski 
 


